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Ljubljana - Uprava Gorenja pod vod-
stvom Franja Bobinca bo morala v
neposredna pogajanja s potencialnimi
vlagatelji o vstopu v lastništvo družbe
vključiti tudi največje lastnike, tako da
bi ti že vnaprej vedeli, v korist koga bi se
odpovedali vplačilu novih delnic. To je
po naših informacijah rezultat petko-
vega dogovora, zaradi katerega je vod-
stvo Gorenja na včerajšnji skupščini
tudi umaknilo najpomembnejši pre-
dlog - pooblastilo za do 50-odstotno
dokapitalizacijo.

»Delničarji so v razgovorih izrazili
željo po večji vključenosti v proces do-
kapitalizacije, zato sta se uprava in na-
dzorni svet odločila predlog v takšni
obliki, kot je bil podan za skupščino,
umaknitiz dnevnegareda,« so poveda-
li v Gorenju. »Predvidoma še letos bo
sklicana nova skupščina delničarjev s
predlogom redne dokapitalizacije, ki
bo delničarjem omogočila več soodlo-
čanja pri določitvi njenih pogojev. Do-
kapitalizacija je sicer pomemben ko-
rak za nadaljnji razvoj Skupine Go-
renje, saj predstavlja osnovo za lažje
doseganje strateških ciljev in izboljša-
nje kapitalske strukture,« so dodali.

Kot smo že poročali, je Kapitalsko
družbo (Kad), ameriški IFC, ki je del
skupine Svetovne banke, in ostale več-
je lastnike Gorenja v predlagani doka-
pitalizaciji zmotila izključitevprednos-
tne pravice obstoječim delničarjem do
vpisa novih delnic, višina dokapitaliza-
cije - z izdajo skoraj 8 milijonov evrov
novih delnic bi lahko zbrali več kot 80
milijonov evrov svežega kapitala - ter
tudi to, da bi jih bilo mogoče vplačati v
stvarnem (in ne le denarnem) vložku.

Namen dokapitalizacije, v kateri bo
Gorenje pridobljena sredstva porabilo
za razvoj novih izdelkov, prevzeme ter
investicije, lahko pa bi se tudi razdolži-
lo in prihranilo pri stroških, je sicer, da
bi po IFC še en investitor prišel do
pomembnega deleža v proizvajalcu
gospodinjskih aparatov. Že lani se je v
igri za ta položaj znašel mehiški proiz-
vajalec bele tehnike Mabe, vendar po-
gajanja še vedno potekajo. Odprti sicer
ostajata obe možnosti, da bi v lastniš-
tvo Gorenja vstopil strateški partner,
lahko pa tudi finančni,kot je IFC.
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Kad predlagal dividende, a zaman
Delničarji Gorenja so na včerajšnji skupščini upravi in nadzornemu svetu
podelili razrešnico za preteklo poslovno leto ter podprli prvotni predlog, da
se dividende ne izplačajo. Kapitalska družba (Kad), ki je največji posamični
lastnik, je sicer predlagala, da se delničarjem izplača praktično celoten
bilančni dobiček v višini 2,24 milijona evrov ali 14 centov na delnico, kar še
vedno predstavlja 11 odstotkov lanskega čistega dobička, vendar ga ostali
delničarji niso podprli. So pa zato lastniki glasovali v prid novih, znižanih
sejnin in uvedbi letnega plačila članom nadzornega sveta in njegovih komisij.



Lastniki Gorenja so
z upravo pod
vodstvom Franja
Bobinca (na
fotografiji) dosegli
dogovor, po
katerem bodo imeli
tudi ti besedo pri
iskanju novega
finančnega oziroma
strateškega
partnerja.


